
Gemeente Maastncht 
Van: Oosterbosch, J.H.M.M. [ 
Verzonden: maandag 27 november 2017 9:21 „ 
Aan: Raadsgrifne gek.: Z 7 NOV 2017 
Onderwerp: tarievennota sport 

Geachte lezer. 
teg. nr.: 2^) i } . 3 ^ ^ l ( ^ 

Mijn excuses voor de late berichtgeving. 
Als bijlage treft u een schrijven aan van RKVVL/Polaris die betrekking heeft op de tarievennota. 
Ik hoop dat u deze stukken nog zult toevoegen. 

Met vriendelijk groet, 
Jo Oosterbosch 

De Inspectie SZW werkt aan eerlijk, gezond en veilig werk en bestaanszekerheid voor iedereen. Ze 
doet dit op basis van risico- en omgevingsanalyses. Toezicht en opsporing worden daar ingezet waar 
de meest hardnekkige problemen zitten en het effect het grootst is. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u Is 
toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender le melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid 
voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 
This message may contain Information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by 
mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting 
from the risks inherent in the electronic transmission of messages 

"DISCLAIMER gemeente Maastricht" 

" De informatie in dit bericht is uitsluitend bestemd voor de persoon of personen aan wie dit bericht is 
verzonden. Het bericht kan mogelijk vertrouwelijke informatie bevatten. Mocht dit bericht bij vergissing 
aan u zijn toegezonden, stuurt u het bericht dan s.v.p. retour afzender en verwijdert u het bericht uit uw 
bestanden. Het is, zonder onze toestemming, niet toegestaan de u toegezonden informatie te publiceren, te 
bewerken of verder te verspreiden. In het bericht mogelijk naar voren gebrachte informatie en ideeën zijn 
in de eerste plaats des schrijvers en vormen niet zonder meer de mening van de gemeente Maastricht." 



Aan de leden van de Gemeente Raad van Maastricht 

Maastricht. 27 november 2017 

Zeer geachte dames en heren. 

Wij zijn als bestuur van de voetbalvereniging RKVVL/Polaris erg geschrokken. De reden 
hiervan is het voornemen van het College, om de tarieven voor de buitensport aan te passen, 
zoals omschreven in de brieven van wethouder Willems van 29 september 2017 en 16 oktober 
2017 en de bijbehorende overzichten inclusief de financiële consequenties van het 
voorgenomen beleid. 

Het huidige raadsvoorstel zou voor RKVVL/Polaris betekenen dat de club jaarlijks 
€ 15.281,— euro extra aan huur moet gaan betalen. Dit huurbedrag is exclusief de jaarlijkse 
indexering. Dk zou betekenen, om budgettair neutraal te kunnen blijven sporten, een 
contributie verhoging van € 30,~ per lid per jaar. 

Daarnaast heeft de gemeente Maastricht lees Maastricht Sport is alle wijsheid besloten om de 
werkzaamheden en faciliteiten die zij uitvoerden op Sportcomplex Maastricht West over te 
dragen aan de desbetreffende verenigingen. Voor RKVVL/Polaris betekent dit dat de 
vereniging voor zo'n 20 elftallen nieuwe training- en wedstrijdballen heeft moeten 
aanschaffen. Ook heeft de vereniging voor het belijnen van de velden en het onderhouden van 
het materiaal een persoon in dienst moeten nemen op basis van een vrijwilligersvergoeding. 
Al deze werkzaamheden en aanschaf materialen is een kostenpost van rond de € 10.000,— 
euro. (aanschaf ballen € 7400,-- vrijwilligersvergoeding € 1500,— aanschaf kalk voor 
belijning €2500.-) 
Ook dit bedrag dienen wij door te berekenen naar ons leden om budgettair neutraal le kurmen 
blijven functioneren. Dit betekent dat dit voor de doorberekening naar de leden een bedrag 
van € 18,— contributie verhoging per lid per jaar bedraagt. 
In totaal dus een contributie verhoging van € 48,-- euro per lid per jaar ( 32%.) 

U zult dus begrijpen dat dit niet kan en dat de ledenvergadering hiermee niet akkoord gaat. 



Daarnaast wil ik graag nog iets aanhalen in hei betoog van Wethouder Willems tijdens de 
raadsronde van 7 november 2017. 
Hij gaf aan dat het voetbalklimaat binnen de Maastrichtse stadsgrenzen dramatisch slecht was 
en dat hij niet begrijpt waarom er geen club van Maastricht in de eerste klasse of hoofdklasse 
speelt van de KNVB. 
Wij als bestuur van RKVVL/Polaris herkennen dit en hebben binnen onze jeugdafdeling 
diverse gediplomeerde trainers aangesteld. De wethouder zal dus ook begrijpen dat deze 
gediplomeerde jeugdtrainers een bepaalde vergoeding ontvangen die hoger ligt dan de 
vrijwilligers vergoeding. Wij als bestuur van RKVVL/Polaris hebben hiervoor bewust 
gekozen omdat wij de aansluiting van onze jeugd (hoofdklasse) naar onze senioren ( 4''̂  
klasse) op een hoger niveau willen brengen. 
Echter mocht men besluiten om in te stemmen met deze tarievennota dan zullen wij als 
bestuur van RKVVL/Polaris ook naar deze kostenpost moeten kijken en hierop moeten 
bezuinigen. 

Verhoging van de tarieven zal zonder twijfel leiden tot het aihemen van het ledental. De 
voetbalsport zal voor de niet draagkrachtige leden onbetaalbaar zijn. met alle gevolgen van 
dien. Wij als bestuur van RKVVL/Polaris denken dan ook dat hierdoor de overlast van 
hangjongeren bij het Sportpark West weer zal toenemen. 

Het bestuur van RKVVL/Polaris vraagt de leden van dc Gemeenteraad dan ook niet in te 
stemmen met de huur\'erhoging zoals opgenomen in het voorstel taakstelling 1 en dit voorstel 
te herzien. 

Namens bestuursleden en ledj^KVVL/Polaris. 

Jo Oosterbosch 
Voorzitter. 


